
 1/3 

                                                                                                                                                                                                                                                          

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-15/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  26. 2. 2018. 
 
 

ZAPISNIK 
S 36. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
36. sjednica VMO Belveder održana je u četvrtak 22. veljače 2018. početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO  
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice  VMO  
- Nazif Krupić, član VMO 
- Vedran Vrsalović, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ivan Kirin, član VMO 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 35. sjednice VMO Belvedera. 
�   
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
 
 
 

DNEVNI RED 
1. . Informacija o radovima na terenu 
2. . Problematika rasvjete u Ulici Stube Marka Remsa 
3.   Razno - zahtjevi građana 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 

Ad.1 
 
 
Predsjednica je prethodno obišla teren i izvijestila vijećnike o izvršenim radovima po Prioritetima 
MO Belveder za 2017. godinu nakon čega je uslijedila rasprava. Pregled izvršenja daje se u 
nastavku. 
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R. 
BR.  NAZIV NADLEŽNOST IZVRŠENJE 

1. 

Ucrtavanje pješačkog prijelaza u Tizianovoj ulici kod 
kućnog broja 32na spoju s Ukmarovim stubama, s 
postavljem dva stupića na nogostupu s obje strane 
kako bi se onemogućilo parkiranje vozila 

RP IZVRŠENO 

2. 

Građevinsko i hortikulturno uređenje zelene površine 
u Ulici Franca Prešerna istočno od kućnog broja 43 i 
sjeverozapadno od kućnog broja 38 u Ulici Stube 
Marka Remsa 

ZKD NEIZVRŠENO 

3. Proširenje javne rasvjete u Ulici Silvija Bačića kod 
kućnog broja 19 EN NEIZVRŠENO 

4. 
Sanacija zida na raskrižju Ulice Ruđera Boškovića 
kod kućnog broja 15 (prenesena sredstava iz ranijih 
godina) 

RP IZVRŠENO 

5. Tehnička priprema za uređenje površine u Ulici 
Franca Prešerna istočno od kućnog broja 1 ZKD IZVRŠENO 

6. 
Građevinsko i hortikulturno uređenje zelene površine 
ispod dječjeg igrališta u Ulici Franca Prešerna 
istočno od kućnog broja 37 

ZKD NEIZVRŠENO 

7. 
Nadopuna dječjeg igrališta u Ulici Franca Prešerna 
južno od kućnog broja 48 jednom ljuljačkom i 
zamjena postojećeg tobogana novim 

ZKD IZVRŠENO 

8. Zamijena postojećih golova na igralištu Kava u Ulici 
Franca Prešerna južno od kućnog broja 48 ZKD 

ODUSTALI      
ljuljačke i tobogan(točka7) 

bili su skuplji od 
planiranog pa smo morali 

rezati troškove. 

9. Sanacija stubišta koja vode prema stambenoj zgradi 
u Ulici Franca Prešerna kućni broj 50 RP NEIZVRŠENO 

10. Sanacija stubišta u Ulici Uspon Irene Tomee  RP NEIZVRŠENO 

11. Sanacija dijela nogostupa u Ulici Franca Prešerna 
kod kućnog broja 32B RP NEIZVRŠENO 

12. 
Raščišćavanje samonikle vegetacije rubno uz 
stubište i pristupnu stazu na lokaciji Stube M. Remsa 
između k.br. 16 i 18  

ZKD IZVRŠENO 

 
Zaključak: Vijeće prima informaciju na znanje 
 
 
Ad.2 
 
Predsjednica je upoznala vijećnike s problematikom oko rasvjete na stubama Marka Remsa na 
odvojku kod kućnog broja 41. Postavljanje rasvjetnog tijela bilo je utvrđeno po prioritetima MO 
Belveder za 2011. godinu. Zbog neslaganja jedne osobe s ostalim susjedima rasvjeta nije 
postavljena do početka 2018. Nakon postavljanja zaprimljena je pritužba koja je proslijeđena 
Energu d.o.o. na postupanje. Prema dobivenoj informaciju narednih dana zamijeniti će se žarulja 
(smanjiti jačina) i zakrenuti od prozora kuće prema ulici. 
 
Zaključak: Vijeće prima informaciju na znanje 
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Ad. Razno 
 
Vijeću je dostavljen prigovor stanara iz ulice Ljudevita Matešća 17, 19 i 20 vezano za postavljanje 
gljiva na raskružju stuba Marka Remsa i ulice Ljudevita Matešića kojima je smanjen broj parkirnih 
mjesta. Kako vijeće nije od nadležnih službi obaviješteno o poduzimanju navedenog zatražiti će se 
očitovanje. 
 
Zaključak: Vijeće prima informaciju na znanje 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


